

## **Herstellererklärung zur Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH)**

Seit dem 1. Juni 2007 ist die EU-Verordnung EG/1907/2006, welche die Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von Chemikalien für das Herstellen respektive Inverkehrbringen von Stoffen in die EU / EWR regelt in Kraft getreten.

*Weka AG* erklärt hiermit weder Stoffe als solche und/oder Stoffe in Zubereitungen mit mehr als einer Tonne pro Jahr in Europa herzustellen oder in Verkehr zu bringen.  
*Weka AG* ist weder Hersteller von Chemikalien noch handeln wir mit solchen.

**Die Firma als solche als auch unsere Produkte sind somit von der REACH-Verordnung nicht betroffen**

Eine Kennzeichnung unserer Produkte ist nicht erforderlich und entfällt.

**Bäretswil, 14.10.2016**



Pascal Erni  
Product Manager Valves & Cryogenics

## **Manufacturer declaration acc. Regulation (EC) No 1907/2006 (REACH)**

On June 1st, 2007, the European Regulation EC/1907/2006 entered into force to regulate the registration, evaluation, authorisation and restriction of chemicals for manufacturing and importing of substances into EC / EEA.

*Weka AG* declares herewith neither to manufacture nor to produce substances and/or substances in preparations with more than one ton per year.  
*Weka AG* is neither a manufacturer of chemicals nor a dealer of such.

**Therefore our company as well as our products are not affected by the REACH regulation.**

According to the regulation it is not necessary to mark the products.

**Bäretswil, 14.10.2016**



Stefan Otto  
Product Manager Level Instruments